
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Την κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Ανησυχίες σεισμολόγων για την επαναλειτουργία των σχολείων 

στη Σαντορίνη» 
 
Κυρία, κύριοι Υπουργοί, 
 
Η απόφαση για την επαναλειτουργία των σχολικών μονάδων στη Σαντορίνη έχει 
προκαλέσει την αντίδραση σεισμολόγων, οι οποίοι εκφράζουν σοβαρές ανησυχίες 
σχετικά με την ασφάλεια των σχολικών κτιρίων. Σύμφωνα με πληροφορίες, το 
μοναδικό στοιχείο που δόθηκε ως βάση για την απόφαση αυτή είναι ο οπτικός 
έλεγχος των σχολείων, γεγονός που δε θεωρείται επαρκές για να διασφαλίσει τη 
στατική επάρκεια των κτιρίων. Οι ειδικοί τονίζουν ότι απαιτούνται λεπτομερείς 
διερευνήσεις σε συγκεκριμένα σχολεία, καθώς και στοχευμένες παρεμβάσεις για τη 
βελτίωση της στατικότητάς τους, ιδιαίτερα σε μια περιοχή με υψηλή σεισμική 
δραστηριότητα, όπως η Σαντορίνη. Η ασφάλεια των μαθητών και των εκπαιδευτικών 
αποτελεί ύψιστη προτεραιότητα και απαιτείται διαφάνεια και υπευθυνότητα στη λήψη 
αποφάσεων που αφορούν τη σχολική κοινότητα. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Ποιοι ήταν οι συγκεκριμένοι έλεγχοι που πραγματοποιήθηκαν πριν την απόφαση 
επαναλειτουργίας των σχολικών μονάδων; 

2. Υπάρχουν διαθέσιμες μελέτες που επιβεβαιώνουν τη στατική επάρκεια των κτιρίων 
μετά από εξειδικευμένους ελέγχους μηχανικών; 

3. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί το αρμόδιο υπουργείο, προκειμένου να καθησυχάσει 
τις ανησυχίες των σεισμολόγων και της τοπικής κοινωνίας; 

4. Υπάρχει πρόβλεψη για πρόσθετες τεχνικές παρεμβάσεις ή ενισχύσεις στα κτίρια 
που κρίνονται επισφαλή; 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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